
Handlingar -sektionen inom TLTH
15 september 2018

Styrelsemöte F02–HT18
Ledningscentralen, tisdagen 18/9 kl 17.15

Handlingar

§ 1 O.F.M.Ö. (Beslut)

§ 2 Närvaro (Beslut)

§ 3 Adjungeringar (Beslut)

§ 4 Val av justerare (Beslut)

§ 5 Godkännande av dagordning (Beslut)

§ 6 Meddelanden (Information)

§ 7 Rapporter (Information)

§ 8 Fyllnadsval av Sångastridsförman (Beslut)

§ 9 Fyllnadsval av @1337 (Beslut)

§ 10 Fyllnadsval av FARAD-ledamot (Beslut)

§ 11 Inköp av krimskrams till Föset (Beslut)

§ 12 Inköp av ny iZettle kortläsare (Beslut)

§ 13 Inköp av filtar (Beslut)

§ 14 Access till Revyfös (Beslut)

§ 15 Uppföljning av Likabehandlingsplanen (Diskussion)

§ 16 Arbetsgruppsrapporter & redovisning (Beslut)

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning

§ 17 Övrigt (Beslut)

§ 18 Nästa möte (Beslut)

§ 19 O.F.M.A. (Beslut)
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§8 Fyllnadsval av Sångastridsförman

Kulturminister Adam Larsson skickade in bilaga 1.

§9 Fyllnadsval av @1337

Kulturminister Adam Larsson skickade in bilaga 2.

§10 Fyllnadsval av FARAD-ledamot

Projektledare FARAD Max Gustafson skickade in bilaga 3.

§11 Inköp av krimskrams till Föset

Sektionsordförande Mattias Näsström skickade in följande:

Det är en tradition att styrelsen köper in något litet till Föset. Jag vill därför äska 400 kr ur styrelsen
disponibelt för inköp av krimskrams till Föset.

§12 Inköp av ny iZettle kortläsare

Kassör Hannes Jansson skickade in följande:

En av våra iZettle-kortläsare har gått sönder så vi behöver köpa en ny. Jag vill därför äska upp till 1000kr
från reparationsfonden för att ersätta den trasiga dosan.

§13 Inköp av filtar

Likabehandlingsordförande Elinor Fagerberg skickade in bilaga 4 och 5.

§14 Access till Revyfös

Revyfös Ivar Vänglund skickade in följande:

Det hade underlättat för oss revyfaddrar om vi kunde få access till SK för att ha möjlighet att förvara
nollornas större instrument där under resten av nollningen. Det gäller då mig och Malin Wahlberg. Alexia
Han lär redan ha access som vice näringslivsansvarig men hon är fortsatt allvarligt sjuk så vi bör inte
förlita oss på henne.

I sektionstyrelsens namn,

Alexandra Lengquist
Styrelseordförande


